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REUNIÓ de JUNTA 13 de d’abril de 2021 (virtual) 

Assistents (8): Georgina Gómez, Daniel Butti, Marta Bas, Maria Marimón, Rebeca Peña, Mar Doménech, 
Mònica i Damià Jiménez. 

Inici de reunió a les 18:30h per Zoom. 

1. Lectura de l’ordre del dia. 
- Propostes proper curs. 
- Torn obert de paraula 

 
2. Propostes proper curs 

Com no hi ha grans temes a tractar ens proposem anar pensant en proper curs i en com anar fent 
canvis per implicar a més gent, en la línia del que ja vam comentar en alguna reunió anterior. 
Resumint les idees de les que parlem són: 
 
- Fer xerrades i tallers que puguin interessar a les famílies. En aquest sentit creiem que fer una 
activitat com a mínim cada dos mesos pot anar bé per crear dinàmiques de col·laboració i 
aprenentatge. En aquesta línia comenta la Mar que podem participar en unes formacions/tallers 
que ofereix la Diputació on cal fer inscripció. Valorem positivament la proposta i ella s’encarregarà 
de fer la sol·licitud. Serien 6 sessions per a mínim de 10 persones, no sabem si online o presencial, 
amb dues franges d’edat, una de 3 a 6 anys i una altra de 6 a 12. Per tant dos cursos de 6 sessions (1 
setmanal).  
 
- Extraescolars: comentem que a partir de l’oferta per la jornada intensiva podem planejar 
propostes pel curs que ve. Comentem que podria ser bon moment per enviar formulari on 
demanem quines activitats interessen per tal de poder programar activitats que puguin tenir èxit. Ja 
en vam fer un fa uns anys i potser ara seria bo tornar a preguntar. En Damià en preparà un que 
compartirà per finalment passar-lo abans de finalitzar el curs. Amb els resultats parlarem amb 
Dinamic.  
 
- La Mònica proposa fer “Merchandising” (marxandatge, o publicitat) de productes del cole: per 
exemple gots, samarretes, bock’n’roll,... amb logotip de l’AFA (també es pot valorar fer concurs...). 
Estem d’acord i la Monica podria anar col·laborant a la gestió.   
 
- La Rebeca, agraeix la feina feta, i comenta que seria interessant valorar els conceptes en els que 
col·labora l’AFA, com el rènting, material, socialització... De cares a principis de curs en parlarem i 
en reunió amb Equip directiu traurem el tema per revisar. 
 
- També surt el tema de les colònies i de què hi ha hagut força gent que no ha pogut anar. Més enllà 
de les circumstàncies d’aquest any (Covid, fi de Ramadà, economia familiar,...) posem sobre la taula 
si es podria mirar de trobar manera per ajudar a aquelles famílies que no puguin anar per motius 
econòmics. Valorem que no es senzill detectar i gestionar però que seguirem pensant mecanismes 
per anar millorant en aquest aspecte (accions als grups, en festes...coordinació amb serveis socials i 
escola,...). 
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3. Torn obert de paraula. 

En Daniel ens parla de la Taula d’Inclusió, i comenta que hi ha línies començades que s’han d’anar 
tancant com els projecte de la Vicki Bernadet o l’escola de pares. També comenta que podria ser bo 
fer xerrades per cursos (per exemple amb P3 i P4), per tal d’implicar a la gent i de pensar propostes 
pel curs. Ens sembla bona idea. Per últim comentem que pot estar bé anar treballant sobre 
aspectes com que som escola UNESCO o altres per anar captant gent i fent difusió d’aspectes lligats 
a l’escola. En Damià comenta que hi havia un grup de WhatsApp de l’AFA que no es fa servir i que 
podria ser una nova manera de recuperar col·laboradors. En farem més ús el proper curs. 
 

 
Finalització a les 19:45 h. 


